
Juli 2018 

Formanden har ordet 

Første del at årets sæson er kommet rigtig godt i gang. 

Vi har været begunstiget med super vejr til de mange aktiviteter og arrangementer som er afviklet i klubben 
gennem de sidste par måneder. 

Det er dejligt at se vore mange unge ugentlig er på vandet, og ligeledes sejlerskolens elever, som er godt i 
gang med praktisk sejlads. 

Kapsejladserne om tirsdagen og torsdagshygge sejlerne har haft super vilkår med flot vejr til de ugentlige 
sejladser på vandet. 

Palby Fyn Cup blev en kæmpe succes, hvor vi oplevede en pæn fremgang i antallet af deltagende både, og i 
skrivende stund har vi netop indgået en ny 3 årig sponsoraftale med Palby Marine, som har stor ros til 
samarbejdet med klubben og vores mange hjælpere, der gør et kæmpe stykke arbejde.- Tak til alle. 

 

 



Njordsejladsen blev afviklet i juni måned, hvor vi fik en rigtig god dag med en fin sejltur rundt, og 
efterfølgende hygge med grill på terrassen. Bogense Sejlklub løb flot af med sejren som årets vinder af 
Njordsejladsen. 

 

Vores Ligasejlere ”Happy Sailors” har nu deltaget i 2 stævner, hvor holdet med en flot 2. plads i Kerteminde 
sikrede, at Bogense Sejlklub indtil videre ligger samlet placeret som nr. 2 i Sejlsportsligaen. 



 

 

Sejladsudvalget er lige nu i fuld gang med at forberede sig til afvikling af DM for H-Båd, som foregår i dagene 
5-7 juli, hvor der er tilmeldt 30 både. 

Der bliver gang i bureauet og klubhuset, som alle dagen danner rammen for bespisning af de 90 sejlere og 
klubbens 25 hjælpere. 

Når dette er overstået, kan vore mange hjælpere i klubben få en velfortjent ”sommerpause”, og få tid til en 
slapper på havet m.v. 

Jeg vil ønske jer alle en rigtig god sommer, 

Med sejlerhilsen 

Poul Erik Nielsen 



 


